
П Р О Т О К О Л № 1
засідання громадської ради при обласній державній адміністрації

м. Черкаси 16 лютого 2015 року

Головуючий: Слинько С. В. – перший заступник голови громадської ради при
обласній державній адміністрації (далі – громадська рада)
Секретар: Овчарова Т. М.

Присутні: члени громадської ради: Бублій М. Ф., Гончар С. М., Демченко М. В.,
Ільченко О. О., Кравцов О. О., Литовченко В. М., Майоров Д. А., Мисник В. Г.,
Мірошниченко К. В., Мойсієнко В. М., Несват Н. А., Піднебесний Ю. Д.,
Плахута Т. В., Прогнімак Я. І., Рекун А. І., Скалько О. І., Стадник В. В.,
Ткаченко М. В., Феофілова В. В., Фізер І. В., Черевань А. Б., Шмиголь С. О.

Запрошені: директор Департаменту інформаційної діяльності та комунікацій
з громадськістю обласної державної адміністрації Пасічник С. Л.; голова
Черкаської обласної організації Українського товариства охорони природи
Роджа О. O.

Слинько С. В. оголосив порядок денний засідання громадської ради
та запропонував затвердити його:
1. Про схвалення положення про громадську раду при обласній раді.
2. Про стан розгляду обласною державною адміністрацією поданих громадською
радою проектів програм в грудні минулого року та як діяти громаді далі,
щоб їх думки були враховані.
3. Про стан розгляду обласною державною адміністрацією пропозицій
громадської ради щодо навчання чиновників етиці.
4. Про рейдерське захоплення приміщення Черкаського Будинку природи.
5. Про участь в обговоренні проекту Стратегії розвитку Черкаської області
до 2020 року.
6. Про стан розгляду обласною державною адміністрацією пропозиції щодо
бюджетних навчань для членів громадської ради.
7. Про стан виготовлення посвідчень членів громадської ради.
8. Різне.
Голосували «за» – 19.

1. Про схвалення положення про громадську раду при обласній раді.
СЛУХАЛИ: Гончар С. М. повідомив, що розроблено проект положення
про громадську раду при обласній раді, текст якого необхідно доопрацювати.
ВИРІШИЛИ: Утворити погоджувальну раду в кількості 3 осіб у складі:
Слинько С. В., Гончар С. М., Рекун А. І.
Голосували «за» – 18, «утрималися» – 1.
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2. Про стан розгляду обласною державною адміністрацією поданих
громадською радою проектів програм в грудні минулого року та як діяти
громаді далі, щоб їх думки були враховані.
СЛУХАЛИ: Пасічник С. Л. поінформував, що поданий громадською радою
проект обласної програми розвитку демократії та громадянського суспільства
на період до 2019 року структурними підрозділами обласної державної
адміністрації розглянуто, Департаментом інформаційної діяльності
та комунікацій з громадськістю обласної державної адміністрації узагальнено
пропозиції та зауваження до проекту програми і надіслано на електронну адресу
Слинька С. В.; проект регіональної програми інформатизації Черкаської області
на 2015-2017 роки «Електронна Черкащина» доопрацьовується, оскільки
запропонований бюджет програми є необґрунтованим, термін – до 27.02.2015.
ВИСТУПИЛИ: Слинько С. В. запропонував інформацію щодо результатів
розгляду проекту програми опублікувати на веб-сайті обласної державної
адміністрації та надіслати на електронну адресу громадської ради.
ВИРІШИЛИ: Зібрати робочу групу громадської ради в кількості 3 осіб
та доопрацювати проект програми. Відповідальний – Слинько С. В.
Голосували «за» – 18, «утрималися» – 1.

3. Про стан розгляду обласною державною адміністрацією пропозицій
громадської ради щодо навчання чиновників етиці.
СЛУХАЛИ: Пасічник С. Л. поінформував, що 23, 27 березня та в травні 2015
року в Черкаському обласному Центрі перепідготовки та підвищення
кваліфікації працівників органів державної влади, органів місцевого
самоврядування, державних підприємств, установ і організацій відбудуться
навчання на тему: «Етика поведінки державних службовців та посадових осіб
місцевого самоврядування» та «Формування позитивного іміджу державних
службовців та посадових осіб місцевого самоврядування», бажаючі взяти участь
у навчаннях можуть звертатися до Центру. Також повідомив, що обласна
державна адміністрація не має впливу на органи прокуратури, юстиції.

4. Про рейдерське захоплення приміщення Черкаського Будинку природи.
СЛУХАЛИ: Роджа О. О. поінформував про фальсифікації щодо проведеної
конференції, зміни керівництва обласного осередку та захоплення приміщення
Черкаського Будинку природи, звернувся до громадськості з проханням
підтримати його ініціативу і підписати звернення до Президента України
та інших органів влади вищого рівня.
ВИСТУПИЛИ: Пасічник С. Л., Кравцов О. О., Майоров Д. А., Рекун А. І.,
Слинько С. В. внесли пропозиції щодо вирішення проблемного питання,
запропонували зібрати конференцію та обрати керівника обласного осередку,
надіслати громадськості проект звернення на електронних носіях.
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5. Про участь в обговоренні проекту Стратегії розвитку Черкаської області
до 2020 року.
СЛУХАЛИ: Майоров Д. А. повідомив, що розроблений проект Стратегії
розвитку Черкаської області до 2020 року оприлюднено на веб-сайті обласної
державної адміністрації, надіслано на електронну адресу громадської ради,
19.02.2015 відбудеться засідання робочої групи щодо обговорення проекту.

6. Про стан розгляду обласною державною адміністрацією пропозиції щодо
бюджетних навчань для членів громадської ради.
СЛУХАЛИ: Пасічник С. Л. запропонував визначити кількість осіб, які бажають
взяти участь у бюджетних навчаннях, для підготовки графіку навчань,
Слиньку С. В. підготувати список учасників.

7. Про стан виготовлення посвідчень членів громадської ради.
СЛУХАЛИ: Майоров Д. А. повідомив, що посвідчення члена громадської ради
можна забрати в штабі САМООБОРОНИ МАЙДАНУ В ЧЕРКАСЬКІЙ
ОБЛАСТІ (бул. Т. Г. Шевченка, 245, м. Черкаси) у секретаря.

8. Різне.
1) СЛУХАЛИ: Слинько С. В. запропонував надати пропозиції і зауваження
за результатами зустрічі з в. о. директора КП «Агентство розвитку Черкащини
Черкаської обласної ради» А. Хмільківським щодо діяльності КП.
ВИСТУПИЛИ: Рекун А. І., Пасічник С. Л., Прогнімак Я. І., Феофілова В. В.,
Майоров Д. А., Піднебесний Ю. Д. висловилися щодо результативності
та корисності діяльності комунального підприємства для розвитку області;
розмежування повноважень та співпраці в галузі інвестицій заступника голови
обласної державної адміністрації В. Горобця, Департаменту інвестиційно-
інноваційної політики та зовнішньоекономічних зв’язків обласної державної
адміністрації, комунального підприємства.
ВИРІШИЛИ: Звернутися до обласної ради щодо ліквідації комунального
підприємства. Голосували «за» – 6.
Здійснювати діяльність комунального підприємства на конкурсній основі.
Голосували «за» – 7.
Звернутися до обласної державної адміністрації щодо оптимізації та координації
роботи у галузі інвестицій заступника голови обласної державної адміністрації
В. Горобця, Департаменту інвестиційно-інноваційної політики
та зовнішньоекономічних зв’язків обласної державної адміністрації,
комунального підприємства. Відповідальний – Феофілова В. В.
Голосували «за» – 14.
2) СЛУХАЛИ: Рекун А. І. запропонував включити до складу робочої групи
з розроблення плану заходів обласної державної адміністрації щодо залучення
міжнародних коштів на 2015 рік  представників громадської ради: Рекун А. І.,
Гончар С. М., Несват Н. А.
Голосували «за» – 20.
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3) СЛУХАЛИ: Шмиголь С. О. запропонував звернутися до Президента України,
Прем’єр-міністра України, Міністерства внутрішніх справ України
щодо недопущення ліквідації Черкаського інституту пожежної безпеки імені
Героїв Чорнобиля, повернення інституту статусу академії.
ВИСТУПИЛИ: Литовченко В. М. не підтримав пропозицію Шмиголя С. О.
Мойсієнко В. М. зауважив, що потреба в фахівцях є та виступив в підтримку
ініціативи щодо звернення до керівництва держави.
ВИРІШИЛИ: Звернутися до Президента України, Прем’єр-міністра України,
Міністерства внутрішніх справ України про недопущення ліквідації Черкаського
інституту пожежної безпеки імені Героїв Чорнобиля.
Голосували «за» – 7, «утрималися» – 10.
4) СЛУХАЛИ: Феофілова В. В. оголосила, що член громадської ради
Белюкіна Н. В. працює в м. Чернівці і не має можливості брати участь
у засіданнях, запропонувала виключити її зі складу громадської ради, а включити
наступного за рейтингом кандидата. Голосували «за» – 20, «проти» – 0,
«утрималися» – 0.
Також запропонувала запросити на чергове засідання громадської ради
представника козацької організації з Золотоніського району як асоційованого
члена.

Головуючий С. Слинько

Секретар Т. Овчарова


